

## 國際學生事工 International Students Inc. (ISI)

### 簡要介紹 Brief Introduction:

國際學生事工簡稱 ISI，成立於 1953 年，主旨是幫助每年來美各大學求學的數十萬個國際學生。這些學生來自世界各地，ISI 在各個校園內的同工，積極的與各校的國際學生辦公室合作，在生活、學習、及文化適應各方面，為國際學生提供協助，幫助他們適應在美的生活。目前他們在全美的 677 所大專院校內都有當地的同工，為國際學生們提供諮詢與協助。今年在全美各地直接接受 ISI 的同工及義工協助的國際學生超過了 7 萬 2 千人。他們在各個學校內的查經小組，更直接帶領了 6 千 1 百多人決志信主。他們的網路事工，直接幫助了超過 5 萬 4 千名學生，另外他們自 2011 年開始推動 M28 門訓計劃，這是一個非常紮實的門訓，主旨是帶領非基督徒，從生活的各種問題中，體驗聖經提供的答案，使他們在生活中找到生命的真理，並幫助他們認識神及找到他們生命的方向及目標，完成神在他們身上的呼召與命定，並帶領其他人也成為耶穌基督的門徒。過去一年，已有 5 千 2 百多人完成了 M28 門訓。

International Students Inc, abbreviated as ISI, was established in 1953. Its main purpose is to help

hundreds of thousands of international students who come to American universities to study every year. These students come from all over the world. ISI's co-workers on various campuses actively cooperate with the international student offices of each school to provide assistance to international students in all aspects of life, study, and cultural adjustment to help them adapt to life in the United States. At present, they have local co-workers in 677 colleges and universities across the United States to provide advice and assistance to international students. This year, more than 72,000 international students have received direct assistance from ISI staff and volunteers across the United States. Their bible study groups in various schools directly led more than 6,100 people to the Lord. Their Internet ministry has directly helped more than 54,000 students, and they have been promoting the M28 discipleship program since 2011. This is a very solid discipleship. The main purpose is to lead non-Christians to experience the answers provided by the Bible from various problems in life. To enable them to find the truth of life in their lives, and to help them know God and find the direction and goal of their life, fulfill God's calling and destiny in them, and lead others to become disciples of Jesus Christ. In the past

year, more than 5,200 people have completed M28 discipleship.

### 代禱事項:

1. 求神預備國際學生事工所需的同工及義工，使他們能夠服事更多的大專院校及更多的國際學生，也在各樣的經費上供應他們一切的需要。
2. 請為 M28 門訓計劃代禱，求神藉著這個計劃培育出更多優秀的年輕人，使他們成為神堅定的信徒與門徒，並祝福國際學生事工對他們學成歸國後的跟進與配搭。
3. 如今疫情仍然嚴重，造成經濟衰退、社會動盪，求神賜福他們的一切服事，各項事工蒙神保守，得以見證神的慈愛，彰顯神的榮耀。

### Prayer Items:

1. Pray God to prepare more co-workers and volunteers for ISI's ministries, so they can serve more colleges/universities and more international students, and pray God to provide enough funding for their various ministry needs.
2. Please pray for the M28 discipleship program. Pray that through this program, they will nurture more outstanding young people, and

make them strong believers and disciples of Jesus. Pray God to bless ISI's follow up and partnership with all young believers even after they finish their study and return to their home countries.

3. As the COVID-19 pandemic still ongoing worldwide, many countries suffer from economic recession and social turmoil, please pray God to bless ISI's ministries still prosper and fruitful, and they will witness God's love and God's glory through their serving.